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Can you name three accomplishments you are most proud for?

你能举出三项最令你自豪的成绩吗?

Yes,from when I worked for ACB Chips.

能，那是我在ABC芯片公司时的事。
As an application laboratory engineer,I devised a new semiconductor-manufacturing process that was more efficient and satisfied a very difficult request of World Products,one of our largest customers.

当时我是应用实验室的工程师，我设计出了一个新的半导体制作程序，这个制作程序比以往的更有效率，是应公司的一家大客户—World制品公司的高难度要求研发出来的。
I also helped increase our sales to Best Products through effective customer relationship management and successful incorporation of customer feedback into product design.

此外，我通过有效的顾客关系管理，并将顾客的反馈意见应用在产品设计中，帮助公司增加了对Best制品公司的销售额。
Thirdly,I successfully introduced ABC's new generation product to the Japanese market.

第三项是，我成功地讲ABC公司的新生代产品引入日本市场。
There was a strong competitor in the market at that time,but we took their market share away through effective cooperation between the marketing and engineering divisions.

当时，在日本市场有个非常强劲的竞争对手，但是通过市场部和工程部的有效配合，我们公司也分到了对手的一部分市场配额。
当被问及此类问题时，有工作经验的人可以向面试官说明与应聘职位相关的成就，没有工作经验的应届毕业生则可举出在学校生活，社团活动，兼职工作，志愿者活动中所做的值得自豪的事情。
What are your biggest accomplishments?

你最大的成就是什么?

Tell me about your accomplishments.

请说说你的成就。
What do you consider the most significant accomplishment in your entire career?

到目前为止的经历中，你认为最重要的成就是什么?
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